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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 21. marts 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 430 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 430:
’’Mener ministeren, at en eventuel dansk stamcellebank (navlesnorsblodbank) 
principielt bør være 100 pct. offentlig, eller er ministeren åben overfor en løs-
ning, hvor det offentlige indgår samarbejde med privat stamcellebank, hvor 
f.eks. offentlig-private samarbejder kendes fra bl.a. Tyskland”.

Svar:
Som det fremgår af min samtidige besvarelse af spørgsmål 288 (Alm. del), fin-
der jeg ikke grundlag for at deltage i finansieringen af en dansk navlesnors-
blodbank. 

Der er derfor tale om et hypotetisk spørgsmål, som man må forholde sig til, når 
der skønnes at være skabt de nødvendige forudsætninger for at etablere en 
navlesnorsblodbank i Danmark. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag     /      Mette Touborg Heydenreich
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